
ROUDNICE NAD LABEM: Iniciace Místního akèního týmu zamìøeného na dopravu ve mìstì


Ve støedu 7. listopadu se øešitelé projektu a místní koordinátor Roudnice nad Labem Ondøej Švec sešli se starostou a
místostarosty mìsta. Spoleènì se zamýšleli nad výsledky ankety Téma 2007. V anketì "zvítìzilo" téma øešení soužití s Romy.
Nicménì na dalších tøech místech se umístila témata, která úzce souvisí s dopravou ve mìstì (více zde), mìsto se proto
rozhodlo vìnovat dopravì ve mìstì a zvyšování bezpeènosti chodcù. K tomuto tématu se poèátkem prosince poprvé sejde
MAT Roudnice n. L. Více o dìní ve mìstì zde. 
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